
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Social- og indenrigsministeren

Dato: 22. juli 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 11

Kan ministeren bekræfte, at antallet af BPA-ordninger i Danmark opgøres ved, at kommu-

nerne frivilligt indberetter data om antal BPA-ordninger, og kan ministeren bekræfte, at

det kun er 36 ud af landets 98 kommuner, der har indberettet disse data for perioden

2016 og 2017, idet der henvises til svaret på SOU alm. del spørgsmål 413 (folketingsåret

2018-19 1. samling)?

Spørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2018-19, 1. samling, jf. SOU alm.

del - spm. 506.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Kirsten Normann Andersen
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